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تا 3 ماه آینده؛

ایران صادرکننده واکسن
 کرونا خواهد شد 

وزیر بهداشت گفت: به مردم شریف ایران این مژده را می دهم 
که تا دو سه ماه آینده با تکیه بر لطف خدا و توان دانشمندان 
داخلی، یکی از قطب های بسیار مهم تولید واکسن کرونا در 
منطقه و یکی از صادرکنندگان مهم این واکسن به جهان 

خواهیم بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر سعید نمکی در هفدهمین 
آیین پویش »ره سلامت« که با حضور رئیس جمهور از طریق 
ما،  بر  سنگینی  سال  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  ویدئوکنفرانس 
همکاران مان و ملت شریف ایران در مدیریت بیماری کرونا 
گذشت و قضاوت درمورد این مدت را باید به گذر ایام و تاریخ 
سپرد و کاری که ملت شریف ایران با صبوری و بردباری و وفاق 
ملی برای مدیریت کرونا انجام دادند را قطعاً باید به عنوان برگ 

زرینی در تاریخ نظام مدیریتی کشور ثبت کرد.
نمکی در این آیین که 9 پروژه مهم بیمارستانی در کشور افتتاح 
شد، افزود: در باتلاق سنگین و سهمگین بیماری کووید19، 
همکاران ما دست از توسعه زیرساخت ها بر نداشتند و در این 
مدت اتفاقاتی مانند اضافه شدن حداقل 2500 تخت ICU و 
صدها تخت دیگر در کشور رخ داد برای اینکه بیماری پشت 
درب بیمارستانها سرگردان نشود؛ همچنین در تولید دارو و 
تجهیزات پزشکی مورد نیاز با تکیه بر توان داخلی، یکی دیگر از 

کارهای شگرف و ستودنی است که در تاریخ کشور ثبت شد.
وزیر بهداشت تصریح کرد: به مردم شریف ایران این مژده را 
می دهم که تا دو سه ماه آینده با تکیه بر لطف خدا و توان 
دانشمندان داخلی، یکی از قطب های بسیار مهم تولید واکسن 
کووید19 در منطقه و یکی از صادر کنندگان مهم این واکسن 

به جهان خواهیم بود.
وی خاطرنشان کرد: خوشبختانه در دولت دکتر روحانی و به 
دنبال اجرای طرح تحول نظام سلامت، اتفاقات مبارکی به ویژه 
در دو سال گذشته رخ داد. امسال به عنوان اولین سال قبل و 
بعد از انقلاب، حدود 11هزار تخت بیمارستانی تا اردیبهشت ماه 
به ظرفیت کشور افزوده می شود و تعداد زیادی خانه بهداشت، 
مرکز جامع سلامت و سایر مراکزی که برای محرومین، نقطه 

امید است، در کشور تکمیل و افتتاح می شود.
وزیر بهداشت افزود: یک خانه بهداشت در یک روستا ممکن 
است که یک پروژه گران قیمت اقتصادی نباشد اما حتما یک 
پروژه بسیار مهم در حوزه خدمت رسانی به مردم است. ممکن 
است چند مرکز جامع سلامت به اندازه یک پروژه زیربنایی 
هزینه بر نباشد اما برای آینده کشور و کاهش هزینه های نظام 

سلامت، بسیار سودمند است.
توجهی  قابل  تعداد  افتتاح  شاهد  امروز  کرد:  اظهار  نمکی 
استان  جمله  از  کشور  نقاط  اقصی  در  حوزه سلامت  پروژه 
های خوزستان، خراسان شمالی، کرمان، مازندران، سیستان و 
بلوچستان، بوشهر و حاشیه شهر تهران خواهیم بود. در حاشیه 
شهر تهران و در مناطقی مانند شهر قدس، ملارد، شهریار و 
اسلامشهر، حتی یک تخت بیمارستانی وجود نداشت که به 
یاری خدا تا پایان سال، حدود 2000 تخت در حاشیه شهر تهران 

راه اندازی خواهیم کرد.
وی گفت: در کنار پروژه هایی که امروز به بهره برداری می رسد، هر 
هفته استانداران و معاونین رئیس جمهور که به استانها سفر 
می کنند، پروژه های حوزه سلامت را افتتاح می کنند. به عنوان 
نمونه هفته گذشته دکتر جهانگیری پروژه بیمارستانی در اسلام 
آباد غرب را افتتاح کرد و امیدواریم که تا اردیبهشت ماه با اندکی 
حمایت بیشتر، یک هزار و 400 پروژه حوزه سلامت که قول داده 

بودیم تا سال 1400 افتتاح شود را تکمیل و افتتاح کنیم.

کرونا در ایران

از روزهای  شکاف دیجیتال والدین و فرزندان، در حالی 
گذشته تا کنون به عنوان یکی از اخبار و موضوعات برجسته 
مطرح می شود که به گفتۀ سرهنگ علی محمد رجبی- 
رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم سایبری پلیس 
فتا ناجا، ارتقاء سطح آگاهی والدین از فضای مجازی، نقش 
مؤثری در کاهش آسیب فرزندان دارد و آن ها را از دام  و 

انحرافات فضای مجازی مصون می دارد.
و  موضوع  آن،  از  ناشی  آسیب های  و  مجازی  فضای 
معضلِ دامنه داری است که به کرات از سوی کارشناسان و 
مسئولان مطرح در این زمینه گره گشایی می شود و به انواع 
و اقسام متعدد در حال بازنمایی است و آنچه به عنوان یکی 
از ضلع های مهم در این مجرا قلمداد می گردد، پُرکردنِ خلأ 
و فاصلۀ فاحش دیجیتالی بین فرزندان و والدین است که 
تا هراندازه سطح آگاهیِ والدین از فضا و شبکه های متعدد 
مجازی رو به افزایش باشد، روند بهبود و تغذیۀ اصولی از 
صفحات مجازی از سوی فرزندان نیز نشانک صعودیِ مثمر 

را نشان خواهد داد.
اگرچه به گفتۀ رجبی، بلوغ ناقص یا زودهنگام کودکان، 
ناتوانی والدین در نظارت بر فرزندان، ناتوانایی در تربیت و 
راهنمایی فرزندان و افزایش امکان انحطاط اخلاقـی فرزندان 
فرزندان  و  والدین  دیجیتال  پیامدهای شکاف  از  برخی 
است اما آشنایی با این فضا تا حد گسترده ای منتج به 

روند مطلوب در این مسیر است و باتوجه به آموزه های 
متعددی که این روزها به دلیل همه گیری و فراشمولیِ 
به محیط های  را  از تحصیل  فرهنگ جدیدی  کووید19، 
آموزشی وارد کرده، درگیریِ ذهنیِ تازه ای در پسِ استفاده 
از شبکه های اجتماعی برای کودکان و خانواده ها در امر 
آموزش و تحصیل، به وجود آمده که جامعه شناسان از آن 
به عنوانِ یکی دیگر از دغدغه های آموزشی در جامعه فعلی 
یاد می کنند؛ آموزشی که در بسیاری از مدارس و خانواده ها، 
پی ریزی و بافتِ آن همچنان با مصالح قدیمی و سنتی 
در حال ادامه است و در ابتدای امر، راه های کاربردی و 
چگونگی استفاده از شبکه ها بدون آموزه های اصولی کنار 

گذاشته شده است.
این روزها آموزش، نحوۀ یادگیری، نوع مکالمه و ارتباط 
و آموزه های ذهنی در کودکان به حدی با نسل گذشته 
متفاوت است که فرهنگ الفباییِ آموزش، نیازمند تعمیر و 
نوسازی است و در وهله ابتدایی به فرهنگ استفادۀ صحیح 
از فضای مجازی نیازمند است؛ فرهنگی که در بسیاری از 
خانواده ها استفاده از آن به کودکان آموزش داده می شود و 
اما در شماری از خانواده ها به دلیل فقرفرهنگیِ حاکم و یا 
مشغله های عدیده و نادیده گرفتن در این امر به نسیان رفته 
و در پسِ آن، هزار معضلی متولد خواهدشد که فرجام تلخی 

را برای کودکانِ امروزه رقم خواهد زد.
دراین راستا سیدمحمدحسین حسینی- پژوهشگر دینی و 
روانشناس، با توجه به محیطی مانند اینستاگرام، می گوید: 
سازوکار اینستاگرام، ما را به دنبال به دست آوردنِ تأیید 
دیگران سوق می دهد و به عبارتی دیگر، من تمام تلاش 
خود را می کنم لایک بگیرم و اگر لایک نگیرم آدم ارزشمندی 
نیستم و عزت نفس من تحت الشعاع قرار می گیرد و باید به 
افراد آموزش بدهیم تا اگر تأیید و نظر مثبت دیگران را به 
دست نیاورند، عزت نفس خود را از دست ندهند؛ این باور 

غیرمنطقی نباید مانع حرکت بشود. 
وی همچنین با تأکید بر این مهم که فضای مجازی را 
معتقد  کرد،  کنترل  فرهنگ سازی  می توان  و  آموزش  با 
است: والدینی که هیچ آشنایی با اینستاگرام ندارند و حتی 
کارکردن با گوشیِ هوشمند را بلد نیستند اگر آموزش ببینند، 

 می توانند به کنترل این فضا کمک کنند.
با تمام موارد مذکور، اگرچه نقش مثبتِ فضای مجازی 
و آگاهی والدین در این مسیر، می تواند به آیندۀ سالم تر 
در کودکان کمک کند، ضرورت انتقال این آموزه نیازمند 
فرهنگِ به روزرسانیِ دائم و روزمره از طریق تریبون های 
دیداری-شنیداری و حضور ثابت کارشناسان در این مسیر 
است که باید منتظر بود و دید در این مجرا و با توجه 
به اهمیت موضوع، مسئولان فرهنگی در این مسیر با چه 
راهکار و راهبردی، هدف مشخص را در چارت روزانه قرار 

می دهند.

سرمقاله

تغذیه از صفحات مجازی، یک ضلع از دغدغه  کنونی!

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی 
از افزایش غلظت آلاینده های جوی در شهرهای صنعتی 
و پرجمعیت کشور طی هفتۀ جاری خبر داد و گفت: از 

اواخر هفته سامانه بارشی به کشور وارد می شود.
آخرین  تحلیل  اساس  بر  کرد:  اظهار  ضیاییان  صادق 
نقشه های پیش یابی هواشناسی تا یکشنبه-۲۶ بهمن ماه، 
جوی آرام و پایدار در بیشتر مناطق کشور حاکم خواهد 
بود. از این رو در شهرهای صنعتی و پرجمعیت افزایش 
غلظت آلاینده های جوی و کاهش کیفیت هوا دور از 

انتظار نیست.
وی با اشاره به اینکه طی روزیکشنبه در سواحل غربی 

دریای خزر وزش باد شدید به صورت موقت و بارش 
سه شنبه-  روز  طی  کرد:  تصریح  می دهد،  رخ  پراکنده 
۲۸ بهمن در غرب و شمال غرب ابرناکی و بارش پراکنده 

پیش بینی می شود.
به گفته ضیاییان طی روزچهارشنبه- ۲۹ بهمن نیز با 
ورود سامانه بارشی به غرب کشور در شمال غرب، غرب، 
برخی مناطق جنوب غرب و دامنه های جنوبی البرز در 
استان های قزوین، البرز و تهران بارش باران و رعد و 
برق خواهیم داشت. مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع 
سازمان هواشناسی با بیان اینکه طی روزچهارشنبه در 
ارتفاعات البرز و زاگرس بارش برف و در ایلام و خوزستان 

وزش باد شدید و گرد و خاک پیش بینی می شود، تصریح 
کرد: باتوجه به روند افزایش نسبی دما تا روز سه شنبه، در 
ارتفاعات و دامنه های کوهستانی البرز ذوب برف و رخداد 

بهمن دور از انتظار نیست.
کرد:  اظهار  تهران  جوی  وضعیت  درباره  پایان  در  وی 
غبار  با  همراه  ابری  قسمتی  امروز  تهران  آسمان 
صبحگاهی، در بعد ازظهر وزش باد و با حداقل دمای 
هشت و حداکثر دمای ۱۸درجه سانتیگراد و آسمان فردا 
نیز صاف، در بعضی ساعات همراه با غبار محلی و با 
حداقل دمای هفت و حداکثر دمای ۱۹درجه سانتیگراد 

پیش بینی می شود.

مذاکره شرکت سپرده گذاری مرکزی با بانک ها برای ارائه 
در جریان  به مشمولان سهام عدالت  اعتباری  کارت 
است و پیش بینی می شود قبل از پایان سال برخی 

بانک ها بتوانند این کارت های اعتباری را ارائه دهند.
آزادسازی سهام  زمان  از  »دنیای هوادرار«،  گزارش  به 
سهام  این  ۶۰درصد  کنون  تا  )اردیبهشت ماه(  عدالت 
آزاد شده است و آخرین اخبار حاکی از آن است که 
بانک  توثیق  در  را  خود  سهام  می توانند  سهامداران 
گذاشته و کارت اعتباری دریافت کنند. توثیق فرآیندی 
است که وقتی فرد می خواهد تسهیلاتی را از بانک ها 
دریافت کند در مقابل مبلغ ریالی، وثیقه ای به بانک 

الان سهامداران  درحال حاضر  بنابراین  ارائه می دهد. 
عدالت می توانند با وثیقه کردن برگه های سهام خود 

این تسهیلات را دریافت کنند.
بر این اساس هم افرادی که روش مستقیم را برای 
مدیریت سهام خود انتخاب کرده بودند و هم افرادی 
خود   سهام  مدیریت  برای  را  غیرمستقیم  روش  که 
انتخاب کرده بودند می توانند با طی مراحل قانونی با 
وثیقه کردن همان ۶۰درصد سهامی که آزاد شده، کارت 

اعتباری دریافت کنند.
آخرین اخبار حاکی از آن است که تاکنون بیش از ۱۰ 
بانک اعلام آمادگی کردند و در حال عملیاتی کردن 

این فرآیند هستند. متقاضیان دریافت کارت اعتباری 
باید به شعب بانک های مشخص شده مراجعه کنند. 
البته  در ابتدا باید احراز هویت توسط سجام انجام شود 
که این فرآیند به صورت حضوری و غیر حضوری قابل 
انجام است و سپس اقدام به توثیق سهام می کنند. 
در مجموع همان شرایط عمومی و اختصاصی که هر 
فردی برای دریافت تسهیلات باید احراز کند در این 
خصوص هم باید اجرا شود و جایگزین ضامن در این 
پروسه اوراق سهام عدالت است. بعد از دریافت کارت 
اعتباری، افراد می توانند با مراجعه به فروشگاه های 

مشخص شده اقدام به خرید کنند.

در هفته جاری؛

غلظت آلاینده های جوی افزایش می یابد

چگونه می توان با سهام عدالت کارت اعتباری گرفت؟

محیط زیست

اقتصاد کلان

  دنیای هوادار یادوخاطره شهدا به ویژه  »شهید ابراهیم هادی« را گرامی می دارد

مقام معظم رهبری: شخصیت شهید ابراهیم هادی بقدری جاذبه دارد که آدم را مثل 
مغناطیس به خودش جذب می کند.
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جامعه

شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی طی بیانیه ای تقدیر و 
تشکر از حضور پرشور و به یادماندنی مردم استان البرز در 

راهپیمایی ۲۲بهمن تقدیر و تشکر کرد.
این بیانیه به شرح ذیل است:

بسم الله الرحمن الرحیم
تشکر از مردم، سپاس به درگاه خداوند قادر است

حمد و سپاس خداوند قادر متعال که نعمت بهره مندی 
تمام  علی رغم  را  دنیا  انقلاب  مردمی ترین  برکات  از 
کارشکنی ها و فشارهای دشمنان قسم خورده نظام مقدس 
مردم  بر  کرونایی  خاص  شرایط  و  اسلامی  جمهوری 

این سرزمین و جهان اسلام ارزانی داشت. امسال هم 
مسیرهای راهپیمایی جشن شکوهمند انقلاب اسلامی، 

شاهد برگزاری جشن هرساله برای انقلابی ماندگار بود.
حضور پرشور، دشمن شکن و اعجاب انگیز مردمان سرافراز 
و انقلابی استان البرز با رعایت تمامی دستورالعمل ها و 
شیوه نامه های بهداشتی آن هم در شرایط موجود کشور در 
مقابله با شیوع ویروس منحوس کرونا و با توجه به تلاش 
گسترده ای که رسانه های استکباری و صهیونیستی برای 
دلسردکردن مردم و ایجاد فاصله آنها با نظام عملیاتی کرده 
بودند - نشان داد که دشمنان انقلاب و نظام اسلامی، برابر 

بصیرت، هوشیاری، موقع شناسی و ولایت مداری ایرانیان 
همچنان مغلوب مطلق و رسوای افکار عمومی جهانیان 
هستند. آوردگاه عظیم یوم الله ۲۲بهمن دارای پیام های 
متعددی برای سردمداران کفر جهانی به سرکردگی آمریکای 
جنایتکار بود، مردم با این حماسه بزرگ ثابت کردند که در 
دفاع از اسلام و ایران عزیز و مقابله با زیاده خواهی های 
استکبار جهانی همچون گذشته علی رغم تمام مشکلات 
اقتصادی، در صحنه حاضر بوده و در حفاظت و صیانت 
از دستاوردها و ارزش ها، آرمان ها و اهداف والای نظام 
مقدس جمهوری اسلامی هیچ گونه کوتاهی نخواهند کرد.
شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان البرز در چهل 
مسئولین  از  اسلامی  انقلاب  پیروزی  سال  دومین  و 
محترم به ویژه نماینده محترم ولی فقیه در استان و امام 
جمعه شهرکرج، استاندار محترم البرز، ائمه محترم جمعه، 
روحانیت معزز، شهردار محترم کرج، فرماندهان محترم 
نظامی و انتظامی، دستگاه امنیتی استان، فرمانداران و 
شهرداران و کلیه مسئولین محترم و مسئولین محترم 
کارگروه های دهه فجر انقلاب اسلامی و ستاد مردمی که 
با حضور گسترده و پرشور خود در راهپیمایی موتوری 
از  کوبنده تر  ۲۲بهمن،  یوم الله  خانوادگی  خودرویی  و 
همیشه ندای حق طلبی خود را فریاد زدند و با آرمان ها 
و ارزش های انقلاب اسلامی تجدید میثاق نمودند تقدیر 
و تشکر به عمل آورده و از خداوند علو درجات بنیان گذار 
جمهوری اسلامی ایران حضرت آیت الله العظمی امام 
خمینی )رحمت الله علیه( و شهدای عالی مقام و طول 
عمر با عزت مقام معظم رهبری حضرت آیت الله العظمی 
امام خامنه ای )مدظله العالی(، عزت و سربلندی و اقتدار 

جمهوری اسلامی ایران را خواهانیم.

سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا استان البرز گفت: 
مراجعه بیماران در استان البرز به مراکز درمانی همچنان 

در حال افزایش است.
مهرداد بابایی درخصوص آخرین وضعیت شیوع بیماری 
کرونا در استان البرز اظهارکرد: بر اساس برنامه ریزی وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، واکسیناسیون ویروس 
ویژه  مراقبت  بخش های  کارکنان  گروه هدف  با  کرونا 

بیمارستان های در کرج انجام شد.

وی با بیان اینکه صحت و دقت کافی در اجرای این 
واکسیناسیون ضروری است، افزود: چندین پایگاه تزریق 
واکسن برای کارکنان بخش های مراقبت ویژه در استان 
آماده شده است که در کرج واکسیناسیون در بیمارستان 

رجایی و امام علی)ع( انجام می شود.
سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا استان البرز با بیان این که 
مردم و کادر بهداشت و درمان در یک سال گذشته، ایام 
سختی را سپری کرده اند ، بیان کرد: امیدواریم با  اثربخشی 

این واکسیناسیون  این چالش ها  کاهش پیدا کند.
بابایی با عنوان اینکه روند مراجعه بیماران در استان البرز 
به مراکز درمانی همچنان در حال افزایش است، تصریح 
کرد: آمار بستری های کرونا در استان  همچنان ثابت 

است.
وی گفت: علی رغم اینکه درهفتۀ گذشته چند روز بدون 
فوتی را در استان تجربه کردیم اما در چند روز گذشته این 

روند تداوم نداشت و کرونا مجدد قربانی گرفت.

توسط شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی صورت گرفت؛

تقدیر از حضور پرشور مردم البرز در راهپیمایی ۲۲بهمن

مراجعه بیماران البرزی به مراکز درمانی در حال افزایش

آقای خستو مقصر شمایی!
چندی پیش رحیم خستو- 
شهر  شورای  رئیس  نایب 
کرج پیگیر توافقنامه ای شد 
اجرایی شدن  صورت  در  که 
آن، ساختمان های مارکوف 
و کاخ سلیمانیه در دانشکده 
تهران  دانشگاه  کشاورزی 
در کرج، به عنوان بناهایی 

ماندگار، پذیرای عموم شهروندان خواهد بود.
این تفاهم نامه که به امضای رؤسای دانشگاه و مدیرکل 
میراث فرهنگی هم رسیده، با مخالفت  قائم مقام شهردار 

کرج روبه رو شد.
از آن جایی که رحیم خستو، سابقۀ پیگیری خانۀ هنرمندان 
کرج و اختصاص آن به جامعه هنری، احیای خانه باغ های 
برای  تلاش  هنری،  انجمن های  به  کمک  و  شهر  سطح 
احیای معماری ایرانی- اسلامی با ایجاد کمیته هنر شهری، 
گرافیک با معماران و هنرمندان برجستۀ ملی و نهایتاً ایجاد 
بستر شفاف در کمیسیون ماده صد را دارد، اصلاً بعید نبود 
که به زودی شاهد بازشدن درب های دانشگاه تاریخی کرج 
به روی عموم مردم باشیم تا نگاه شهروندان از عکس های 
تاریخی در کتاب ها، سمت و سوی واقعیت به خود بگیرد و 

از نزدیک، این بناهای ماندگار را لمس کنند.
اما آقای خستو شما در این مسیر انسان موفقی نبودید؛

اشتباه شما این  است که فکر می کنید شهر به هنر، فرهنگ 
و تاریخ نیاز دارد و باید از از کتاب و کتاب فروشی حمایت 

کنید.
فکر می کنید باید مخالفتتان را با فساد علنی کنید و علیه 

باندبازی های شهرداری موضع بگیرید.
شما فکر می کنید خانه هنرمندان موضوعی ضروری برای 
شهر به حساب می آید و نمی دانید داشتن مطبخ مهمتر از 

گالری در باشگاه میلاد شهرداری است.
شما فکر می کنید حضور در مراسم رونمایی از کتاب و 
می کند؟  کمک  شهر  فرهنگ  به  نویسندگان،  به  احترام 
برای  باید  فکر می کنید هنوز  است که  این   اشتباه شما 

فرهنگ و هنر در شهر تلاش کرد!
اشتباه دیگر شما این  است که با رابطه از شهرداری کرج 
آن  آمار  همیشه  که  املاکی  به  چشم  و  نگرفتی  خانه 
نداشتن  دیگر شما  اشتباه  ندوختی؛ یک  ماند،  محرمانه 
حقوق بالای ۲۰۰میلیون تومان در سال است که پول را رها 

کردید و به فرهنگ چسبیدید.
اگر مثل خیلی های دیگر دخترتان را که اتفاقاً معماری 
خوانده، به شهرداری می آوردید، همرنگ جماعت می شدید 

و نقدها به شما بالا نمی گرفت.
اگر برادرتان را با دیپلم سرکار می گذاشتید، امروز وضعتان 
بهتر بود و حیف که بازهم به جای این حمایت ها دنبال 

نقاشی دیواری در شهر هستید.
خلاصه آقای رحیم خستو، شما از پشت پرده های شهرداری 
خبر ندارید و وقتی هم خبردار می شوید، تحمل سکوت 
ندارید. اشتباهی که کردید این بود که برای رأی آوردن مثل 
میلیاردی هزینه  و  ندادید  ناهار  و  دیگر شام  خیلی های 
نکردید، که باید می کردید. اجازه دهید افرادی که سال ها در 
این شهر به فکر برخی امور بودند، کارشان را ادامه دهند و 

آتش به لانه آن ها نزنید.

نقطه نظر»البرز« چه خبر؟

تعیین  با  البرز  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
اردوگاه  اندازی  راه  خواستار  ۱۵روزه،  ضرب الاجلی 

ماده۱۶ استان شد.
به گزارش »دنیای هوادرا«، عزیزاله شهبازی در جلسه 
ستاد مقابله با موادمخدر استان، با بیان اینکه جمع 
آوری معتادان متجاهر از سطح استان یک مطالبه 
اساس معاون  این  بر  افزود:  است،  مردمی  جدی 
دبیر  و  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی، 
ستاد مقابله با موادمخدر استان موظف به پیگیری 
و  ماده۱۶هستند  اردوگاه  راه اندازی  جهت  اقدام  و 
مسئولان مرتبطی که در این راستا کوتاهی کنند به 

دستگاه قضایی معرفی می شوند.
وی ادامه داد: بارها در این رابطه وارد عمل شدیم 
عدم  دلیل  به  ولی  کردیم  جذب  ملی  اعتبار  و 
برنامه ریزی درست و تعلل، این امر ناتمام ماند و 

اعتبارات نیز بازگشت خورد.
شهبازی گفت: معتادان متجاهر در نقاط مختلف 
استان منجر به بروز ناامنی برای مردم و همچنین 
افزایش جرائم خرد از جمله دزدی و خفت گیری 

می شوند از این رو راه اندازی اردوگاه و جمع آوری 
این افراد یک مطالبه مردمی است.

وی افزود: در این راستا تا راه اندازی اردوگاه ماده۱۶ 
آوری  باید طی یک طرح ضربتی نسبت به جمع 
معتادان متجاهر از سطح استان و بستری و درمان 
و  مسئولیت  با  استان  ماده۱۵  کمپ های  در  آنها 

هماهنگی بهزیستی البرز، اقدام شود.
استاندار البرز گفت: چندی پیش با اجرای مرحله 
اول این طرح ضربتی، حدود ۷۰۰معتاد جمع آوری 
و بستری شدند و در این مرحله نیز انتظار می رود 

حدود ۵۰۰ نفر بستری شوند.
جهت  رایزنی  و  هماهنگی ها  بر  علاوه  افزود:  وی 
اردوگاه  راه اندازی  برای  که  ملی  اعتبارات  جذب 
از  تأمین بخشی  برای  نیز  اکنون  ماده۱۶ داشتیم، 

تجهیزات این مکان اعلام آمادگی می کنیم.
شهبازی گفت: برای جمع آوری معتادان متجاهر و 
راه اندازی اردوگاه ماده ۱۶ باید با غیرت و تعصب 
ویژه ای وارد عمل شویم و می دانم که مسئولان 
استان بسیار دلسوز هستند بنابر این انتظار می رود 

که این امر مهم را با جدیت به سرانجام برسانند.
مبارک  تبریک دهه  پایان ضمن  در  البرز  استاندار 
فجر و ۲۲بهمن ماه سالروز پیروزی انقلاب اسلامی، 
افزود: برای احداث اردوگاه ماده ۱۶ مکانی در حوالی 
مسکن مهر ماهدشت تعیین شده بود که به دلیل 
اعتراضات مردمی مقرر شد آن مکان به امر دیگری 
احداث کمپ  برای  دیگر  و مکانی  یابد  اختصاص 

تعیین شد.

ضرب الاجل استاندار البرز برای راه اندازی اردوگاه ماده۱۶ استان 

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حکیمه شب روا«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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دیدگاه

گوشه وکنار

فدراسیون ها  ورزشی،  فدراسیون های  اساسنامۀ  با  مطابق 
نهادعمومی و غیردولتی محسوب می شوند. همین جمله به 
مفهوم آن است که بودجه و امکانات این مجموعه ها به طور 
غیرمستقیم و حتی بعضاً مستقیم از جیب مردم خصوصاً 

اهالی هر رشته ورزشی تأمین می شود.
 همین واقعیت حکم می کند تا مسئولان ذی ربط  نهایت 
دقت و حساسیت لازم را در بهره برداری از امکانات و بودجه ای 

که در اختیارشان قرار می گیرد هزینه کنند.
 به عبارتی وظیفه دست اندرکاران ورزش و رؤسای فدراسیون ها 
این است که با استفاده از اهرم های مالی و امکانات عمومی 
که در اختیار دارند تلاش خود را در راستای رشد و شکوفایی، 
پیشرفت و عظمت همان رشته ورزشی معطوف دارند و در 
سایه همدلی جمع خانواده آن رشته با سیاستگذاری درست 
و برنامه ریزی اصولی،  به دوراز خودمحوری و مدیریت قائم 
به فرد، با به کارگیری نیروهای متعهد و توانمند، ایجاد ثبات 
و آرامش، پرهیزاز هرگونه حاشیه پردازی و تبعیض، وظایف 
محوله را بر پایه اساسنامه ای که برای فدراسیون ها تعیین 

شده است به مورد اجرا درآورند.
همان طور که برخی از همکاران نیز در رسانه ها و خبرگزاری ها 
اشاره کرده اند،  پرواضح و آشکار است، رسانه ها رکن چهارم 
دموکراسی محسوب می شوند و در سرتاسر جهان باتوجه 
به مفهوم رسانه های بین المللی، ملی و محلی اعتبار کسب 
می کنند و خبرنگاران، نویسندگان و روزنامه نگاران نیز با استناد 
به همین اصل، کلیه نهادها وارگان های دولتی وغیردولتی را 

ملزم به پاسخگویی می دانند.
بدیهی است حُسن انجام کار نیز از سوی مراجع معین و 
رسانه ها رصد و بازنگری می شود که در این میان رسانه های 
دیداری، شنیداری و نوشتاری در مقام نمایندگان افکارعمومی 
مورد تأیید و وثوق ارکان نظام و بنیادین جامعه مدنی و 
مردمی است که بنا به اطلاعات حاصله، علاوه بر سه رکن 
قانون اساسی، مجلس و احزاب، رسانه ها رکن چهارم محسوب 
می شوند و وظیفه دارند فعالیت های مدیران و مسئولان 
المپیک  ملی  کمیته  و  وجوانان  ورزش  وزارت  از  ورزش 
گرفته تا ادارات کل ورزش و جوانان استان ها، فدراسیون ها، 
هیئت های ورزشی و باشگاه ها را به دقت مورد بازبینی قرار 
داده و عملکرد آن ها را برای تنویر افکارعمومی منعکس نمایند 
و در صورت لزوم با بررسی کم و کاستی ها و رعایت موازین 

قانونی نقاط ضعف و قوت آن ها را نیز نقد کنند. 
مضاف بر اینکه متقابلاً مدیران ورزش نیز می توانند با امکانات 
گسترده ای که در اختیار دارند از جمله حوزه روابط عمومی 
و بخش های رسانه ای، در زمینۀ فعالیت های انجام شده و 
روند رو به رشد، برنامه های راهبردی و اقداماتی که در تقویم 
سالیانه تدوین و برنامه ریزی شده و یا به اجرا گذاشته شده 
است، پاسخگوی خبرنگاران باشند و اطلاع رسانی و یا در 
صورت لزوم با دعوت از منتقدین آنان را در جریان عملکرد و 

فعالیت های خود قرار دهند.
رسانه ها عموماً در مسیر اصلاح امور عام المنفعه گام برمی دارند 
و نظارت بر عملکرد افرادی که در رأس نهادها و ارگان های 
مختلف دولتی و بخش های خصوصی قراردارند با توجه به 
قانون مطبوعات و اختیاراتی که قانون برای آن ها درنظر گرفته 
است، زمینه ساز تغییر مطلوب هستند، که صدالبته اگر هدف 
اصلاح امور، پرهیز از حاشیه پردازی و فراهم سازی فضای 
همدلی باشد به یقین نتیجه بخش و کم هزینه خواهد بود و 

نیازی به رویارویی و شکایت نیست.
ای کاش فدراسیون ژیمناستیک نیز به عنوان متولی رشته 
پایه که به نام مادر ورزشی نامیده شده و همانند ورزش های 
شنا و دو ومیدانی حائز اهمیت ویژه ای است، این رویه را 
پیش می گرفت و به جای حاشیه پردازی و ستیزه جویی در 
قبال منتقدان رسانه و افکار عمومی و شکایت های بی حاصل 
در مراجع قضایی وصرف هزینه ازجیب بیت المال درصدد ارائه 
عملکرد اصولی و منطقی و پاسخگوئی به رسانه های منتقد بر 
می آمد و همانند سایر مسئولین اعم از ورزشی یا غیرورزشی 
این مسیر را انتخاب نمی کرد و حتی المقدور با آرامش و 
بردباری مواردی که دررسانه منعکس شده را با مسئولان 
و سردبیران حل و فصل می کرد و کار را به مراجع قضایی 

نمی کشید که حاصلی را در بر ندارد.
تردیدی نیست در عصر انفجار اطلاعات و اینترنت تلاش 
برای بستن دهان منتقدین و یا مجاب کردن آنان با راهی 
که متأسفانه خانم رئیس و دیگر دست اندرکاران  فدراسیون 
فضای  از  درستی  تعریف  و  گرفته اند  پیش  ژیمناستیک 
رسانه ای و عملکرد رسانه، پاسخگوئی به افکار عمومی و 
مواردی از این قبیل ندارند و در پی هر گزارش نقدگونه راه 
شکایت پیش می گیرند که نه تنها حلال مشکلات  نیست که 

بی نتیجه نیز خواهد ماند!
وقتی نقد و نقادی رسانه ای و نظارت  برعملکرد مقامات و 
مسئولان دستگاه های دولتی وغیردولتی، برای ایجاد فضایی 
مطلوب باشد، منطقی است؛ لذا یک رسانۀ مستقل و آزاد 
نماینده افکار عمومی است و به عنوان صدای حق طلبانه 
مردم نجیب و شریف در مواجه با باندهای قدرت به نقش 
مدعی العموم در عرصه اطلاع رسانی باید مورد احترام همگان 

باشد.   
غیراصولی  به شیوه  اگر کسانی همچنان  اوصاف،  این  با 

متوسل شوند، طبیعی است که راه اشتباه را انتخاب کرده اند.
لازم می دانیم یک نکته را هم برای معدود دست اندرکاران 
فدراسیون  رئیس  درگاهی  اینچه  خانم  جمله  از  ورزش 
ژیمناستیک خاطرنشان کنیم، مسیری را که شما انتخاب 
کرده اید پاسخ مناسبی برای منتقدین نیست و سر از ناکجاآباد 

در خواهد آورد!
 البته همه این حق را دارند که در مواقع لزوم به قانون مراجعه 
کرده و درصورتی که مورد اتهام و ظلم واقع شده اند از مراجع 
قضایی طلب استمداد کنند اما اگر این موارد از حد معمول 
فراتر برود و به هر بهانه ای افراد به ویژه اصحاب رسانه به 
محاکم قضایی کشانده شوند، مصداق استفاده نادرست از 
موقعیت و امکانات مجموعه تحت اختیارشان عینیت پیدا 

خواهد کرد. 
وقتی از وکیل فدراسیون با هزینه بیت المال و موقعیت 
تشکیلات در جهت خاموش کردن صدای منتقدان اعم از 
رسانه، داور، مربی، پیشکسوت و پدر ورزشکار قهرمان بهره 
گرفته می شود جزاستفاده نادرست از موقعیت چه نام دیگری 

می توان بر آن نهاد؟
بدیهی است در این یادداشت ازافترا، تهمت و توهین صحبت 
نمی کنیم، زیرا آنها بار معنایی خود را دارند، اما به خاطر داشته 
باشید مراجع قانونی هم بیکار نیستند مدام به شکایات 
غیرمنطقی و ریز و درشت از اهالی رسانه مبنی بر تشویش 

اذهان عمومی رسیدگی کنند!
اصولاً وظیفۀ رسانه اطلاع رسانی به مخاطبان  است و چه بسا 
آنچه که شاکی از آن به عنوان تشویش افکار عمومی و نشر 
اکاذیب یاد می کند بیان گوشه ای از واقعیت ها است که باید 
بیان شود تا افکار عمومی به ویژه جامعه ورزش در باره آن 

اطلاع حاصل کنند.
 تشویش اذهان عمومی به هم ریختگی اوضاع ژیمناستیک 
در استان های گلستان، سمنان، چهارمحال وبختیاری، بوشهر 
و اصفهان است که با اتخاذ سیاست های نادرست، جامعه 
پهناور  استان  ژیمناستیک  بخصوص  ژیمناستیک  ورزش 
اصفهان با جمعیتی بالغ بر ۵میلیون نفر را نگران انتخابات 

پیش رو کرده است.
 در کدام یک از فدراسیون های قبلی شاهد چنین اوضاع 
و احوالی بوده ایم که اکنون هستیم؟ بنابراین دست پیش 
گرفتن و کشاندن منتقدین به محاکم قضایی ناشی ازضعف 
مدیریتی و حقانیت کسانی است که با استفاده از امکانات 

فدراسیون به آن مبادرت می ورزند؟!

مسیر انحرافی، به جای پاسخگوئی!

خانم اینچه درگاهی، در طول سال های مدیریتی در فدراسیون 
ژیمناستیک به جای پاسخ گویی به منتقدان رسانه ها مبادرت 
به شکایت از خبرنگاران عرصه ورزش می کند! که درتمام 
فصول و در سخت ترین شرایط در میادین ورزشی حضور 

پیدا می کنند و برای توسعه و گسترش همه جانبه ورزش و 
رشد شکوفایی جوانان و نوجوانان این سرزمین مقدس سهم 
بسزایی دارند و با زیباترین و مقدس ترین سلاح آدمیان یعنی 
)قلم( همان قلمی که ورزشیان را به کناره دریای معرفت و 
صید گوهر درونی کمال می نشاند را به محاکم قضایی فرا 
می خواند! به تصور اینکه حربه ای برای تحت فشار قراردادن 
رسانه ها و ساکت کردن صدای منتقدان، راه درستی را انتخاب 

کرده است!
موضوعی که متأسفانه بعضی از مدیران ورزش کشور ازجمله 
خانم اینچه درگاهی نسبت به درک مفهوم آن دچار اشتباه 
می شود و انتقادها را درمسیر اهداف فردی خود توجیه و 
تفسیر می کند! وبه عبارتی هم سد راه پیشرفت وتعالی مربیان 
وداوران برای تداوم مدیریت خود تلقی می نماید، که نمونه 
بارز آن مخالفت با اعزام خانم کریم زاده دارنده بالاترین درجه 
در  )کاتاکوری۳(  ژیمناستیک  ایروبیک  بین المللی  داوری 
سطح  کشور، که به عنوان نماینده داوران ژیمناستیک ایران 

به مسابقات کشور فیلیپین دعوت شده بود!
در کجای دنیا و در کدام فدراسیون ورزشی این گونه مانع 
پیشرفت داوران و مربیانی می شوند که برای ورزش کشور 

عزیزمان ایران اعتبار کسب می کنند؟!
اگر اشتباه نکنم خانم اینچه درگاهی به خانم های کارآمد، توانا 
و بافراست حسادت می کنند و مانع پیشرفت آنان در سطح 

بین المللی می شوند!
امیدواریم در آینده ای نزدیک، فضایی در ورزش کشورمان 
حاکم شود تا مدیران ارشد و رؤسای فدراسیون ها با تفکرات 
مثبت و درایت بیشتر ارزش انسان هایی که منافع ملی را 
مدنظر دارند مهربان تر برخورد کنند و با رسانه ها در تعاملی 
سازنده، در راستای تغییر و تحول و رشد و شکوفایی ورزش 
کشور عزیزمان ایران، گام بردارند و زمینه ساز تحولی شگرف 
درورزش کشور باشند و میلی متری مراقب گفتار و رفتارشان 
اصولی  سؤالات  به  پاسخگوئی  شکایت،  به جای  و  باشند 
رسانه ها که در راستای پیشرفت ورزش ملی است را در اولویت 

قرار دهند.

واکسن  از  غیر  گفت:  جمهوری  رئیس  دفتر  رئیس 
روسی، درحال مذاکره برای خرید واکسن کرونا از چین 
و هند هستیم، فکر می کنم با این اقدامات، سبد ما از 
واکسن کامل خواهد شد و همه این موارد را قبل از عید 

خواهیم داشت.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمود واعظی روز گذشته در 
واکنش به ادعای وزیر ارتباطات دولت نهم مبنی بر بازی 
دولت با نرخ ارز در آستانه انتخابات و اینکه دولت می تواند 
نرخ ارز را کاهش دهد، گفت: او حتما می خواهد کارهای 

دوران وزارتش را به این دولت نسبت دهد.
رئیس دفتر رئیس جمهوری ادامه داد: حتی اگر بتوانیم یک 
ساعت زودتر نرخ ارز کاهش دهیم حتماً این کار را خواهیم 
کرد و همه تلاش ما همین است. در این باره محمدجواد 

ظریف وزیر امور خارجه، سیدعباس عراقچی معاون سیاسی 
بانک  کل  رئیس  عبدالناصر همتی  و  خارجه  امور  وزارت 
مرکزی با سفر به کشورهای منطقه در پی آزاد کردن هر چه 

سریعتر پول های مسدود شده کشورمان هستند.
واعظی یادآور شد: علاوه بر این در پی گسترش بازارهای 
صادراتی و افزایش فروش نفت و فرآورده های آن هستیم 
تا بتوانیم پشتوانه ارزی خود را بالا برده و نرخ ارز را کاهش 
دهیم. حتی ما یکی از اهداف بودجه ۱۴۰۰ را کاهش نرخ ارز 

و افزایش ارزش پول ملی عنوان کردیم.

وی درباره اینکه غیر از واکسن اسپوتنیک روسیه واکسن 
برای  دیگری هم خریداری می شود، گفت: درحال مذاکره 
خرید واکسن چینی هستیم و این مذاکرات خیلی خوب 
پیش می رود. برای تهیه واکسن خوب از هند در حال مذاکره 
هستیم و فکر می کنم با این اقدامات، سبد ما از واکسن، 
کامل می شود و همه این ها را قبل از عید خواهیم داشت.

واعظی افزود: فعلاً یک میلیون دوز قرار است از روسیه وارد 
کشور شود و این روند ادامه دارد. در مراحل بعد تعداد دیگری 

واکسن روسی وارد کشور می شود.

شکایت درمانی به سبک »فدراسیون ژیمناستیک«؛

فدراسیون نشیان راه درستی را  انتخاب نکرده اند!

»واعظی«: مطرح کرد 

مذاکره با چین و هند برای خرید واکسن 

شهری

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

خبر درگذشت همکار ارجمندمان »جناب آقای ابراهیم بهرام زاده« به همراه تنها فرزندش در پی حادثه ناگوار، موجبات تاثر و تالم 
فراوان گردید. ایشان به حق یکی از پرسنل خدوم و زحمتکش سازمان سیما منظر بودند که خدمات ارزنده ای را دهکده تفریحی 
گردشگری باغستان و درختکاری اراضی پیرامونی شهر ارائه داده اند و زحمات و تلاش های ایشان برای همیشه در اذهان جامعه 
مدیریت شهری و مردم شریف  شهر کرج باقی خواهد ماند. اینجانب مصیبت وارده را به خانواده محترم ایشان و سایر همکاران 

تسلیت و از خداوند مناّن برای عزیزان سفر کرده  رحمت و مغفرت و برای بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت می نمایم.
پیمان بضاعتی پور - رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم نئوکلاسیک شب بی خوابی Nuit Blanche اثری از آهنگساز و پیانیست 
مستعد، ژردن تومارینسون Jordane Tumarinson است. 

ژردن تومارینسون Jordane Tumarinson آهنگساز و نوازنده پیانوی فرانسوی 
است. این هنرمند جوان کار خود را از سال ۲۰۱۸ آغاز کرده است و تا به امروز ۵ 
آلبوم استودیویی منتشر کرده است. ساخته های این آهنگساز گستره زیادی از 
سبک ها از کلاسیک معاصر تا موسیقی رمانتیک، جاز و راک را در خود دارد و در 
عین حال فضایی مستقل دارد. آهنگسازان و گروه هایی چون فوره Fauré، شوپن 
Chopin، دبوسی Debussy، باخ Bach، تیرسن Tiersen، گلس Glass، پینک 
فلوید Pink Floyd، ریدیوهد Radiohead و سیگور روس Sigur Rós بر موسیقی 
او تأثیر زیادی گذارده اند. موسیقی برای او راهی برای رهایی و کنجکاوی است 
و در آثارش تلاش می کند تا این حس مثبت را به شنوندگان منتقل کند. آثار او 
عمدتا تک نوازی پیانو هستند و فضای آرامش بخشی دارند. آلبوم شب بی خوابی 
یکی دیگر از آثار مینیمال و ساده و در عین حال پراحساس او است که به خوبی 
با آن می توان به احساس و افکار جاری در ذهن آهنگساز پی برد. او در این 
آلبوم علاوه بر نمایش توانایی نوازندگی، موسیقی خلق کرده است که می تواند تا 
 Nuit مدت های طولانی ذهن شنونده را تحت تأثیر قرار دهد و ملودی های آلبوم

Blanche تا مدت ها در یاد شنونده باقی خواهد ماند. 

Nuit Blanche
::   ژردن تومارینسون  ::  

خلاصه داستان: یک ستاره سینمایی و یک نو عروس افسرده که با هم هیچ 
نسبتی ندارند، یکدیگر را در توکیو می بینند و رابطه ای بین شان آغاز می شود .

در بخشی از نقد و بررسی فیلم آمده است: در مطلبی می خواندم که وودی آلن 
تمایل داشته نام شاهکارش؛ آنی هال را ابتدا Anhedonia بگذارد. یعنی نام یک 
بیماری! آن چه که روانشناسان آن را عدم لذت بردن از زندگی نامیده اند. مثل 
شخصیت خود آلن در آنی هال؛ آلوی سینگر. یا خیلی از شخصیت های محوری 
فیلم هایش که اغلب هم خود ایفایشان کرده است. یک روشنفکر شکاک و 
بدبین که بی مناسبت وراجی می¬کند و مدام در باب مسائل بشری نظریه صادر 
می¬کند. تا جایی که طرف مقابلش خسته شود و قیدش را به کل بزند. یعنی 
او نتوانسته او را قانع کند و دغدغه هایش برای طرف مقابل بی اندازه پوچ و 

بیهوده بوده است.
 مثال بارزش هم خود آنی هال است! زنی که بالاخره قید ازدواج با روشنفکری 
نیهیلیست و اعصاب خردکن را می¬زند و برمی¬گردد به شهر محل تولدش تا 
به قول خودش با گربه هایش سرگرم شود! باب هریس )بیل مورای( گمشده 
در ترجمه Lost in Translatorهم انگار که همان آلوی سینگر باشد. اصلا این 
شخصیت در کلیات یک مدل وودی آلنی است. البته با تفاوت های بنیادینی که 

احیانا در قرن بیست و یکم گریبانگیرش شده است. 

Lost in Translation - گمگشته در ترجمه
::   سوفیا کاپولا   ::

ال جان ماسون در این کتاب ، ۱۰راهکار برای غلبه بر استرس معرفی کرده است 
که این روزها قطعاً به کار همه می آید. سرعت روزافزون و وحشتناک زندگی مدرن 
استرس فراوانی را برای همه ما به همراه دارد که در صورت عدم کنترل می تواند 
عواقب روحی و جسمی سنگینی به همراه داشته باشد. این عواقب از سردرد و 
بی خوابی ساده تا تنش و فشارهای قلبی و عروقی تغییر است. دکتر ال.جان ماسون 
که به عنوان بزرگ ترین درمانگر استرس شناخته می شود، در این کتاب تمام آن 
ابزارهایی را که برای از بین بردن تأثیرات مخرب استرس نیاز دارید در اختیار شما 
قرار می دهد. این کتاب که راهنمایی برای کاهش تنش و فشارهای ناشی از استرس 
است، برنامه ای جامع از تمرینات طراحی شده توسط دکتر ماسون را اراده می دهد که 
تاکنون به هزاران خواننده کمک کرده است تا با کاهش تأثیرات استرس، به ریتم 
طبیعی زندگی برگردند. در این اثر که تاک نون بیش از ۳۰هزار نسخه از آن به فروش 
رفته است، دکتر ماسون به ما می آموزد که چطور تنش و اضطراب ناشی از استرس را 
با استفاده از تکنیک هایی مثل ریلکسیشن، تنفس، اتوژنیک، آرامش پیش رونده و ... 

کاهش دهیم. خواندن این کتاب را به چه کسانی پیشنهاد می کنیم:
اگر فکر می کنید باید استرس خود را کمتر کنید و اگر استرس روی زندگی شما 
تأثیر گذاشته است، شنیدن این کتاب می تواند کمک خوبی برای کم کردن و رفع 

استرس شما باشد.

۱۰ راهکار غلبه بر استرس- ال.جان ماسون
::  ترجمه: سعید ابراهیم پور  ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »هوشنگ گلشیری«فرهنگی
 - نویسنده فقید - را گرامی می دارد

یک هفته است گوش فلک را »کُر« كرده ايم كه چرا خيار 
كيلویی بيست هزار تومن شده است!

بالاغيرتا من كاری به اقتصاد و پدرسوخته بازی های 
را ندارم. قبول هم دارم   پشت پرده برای قبضه قدرت 
كه وزارت صمت و جهاد و كشاورزی كه قريب به نيم 
قرن از عمرش در جمهوری اسلامی می گذرد و هنوز 
نتوانسته نياز و سرانه مصرف و توليد و واردات كشور را 
در هيچ كالایی درست برنامه ريزی كند تا یک دفعه خيار 
قيمت موز نشود و بادمجان خوراک شتر و هندوانه ارزش 
برداشتن از زمين نداشته باشد. و صد البته می دانم كه 
حضراتی كه فرياد وامصيبتا از گرانی در تريبون ها و 
قبل و بعد دستور سر می دهند خودشان و دوستانشان 

امتحانشان را پس دادند و همين حالا اگر خيلی لياقت 
دارند و دلسوز هستند فرمان قانونگذاری و نظارت از بالا تا 
پايين دستشان است بسم الله! اين گوی و اين ميدان..

ولی از همه اين ها كه بگذريم و اين واقعيت را می 
رساند كه اغلب اين حضرات از بالا و پايين و چپ و 
راست دلشان به حال مردم نمی سوزد ولی قبول كنيم 
كه يک سطرف اين داستان هم به خودِ ما مردم برمی 
گردد، فی المثل در مورد همين جناب خيار! واقعا اگر 

خيار نخوريم چه می شود!؟
می گويند نان گران شده! بله قوت غالب مردم و كالای 
استراتژیک است و خبر آمد كه پنير و شير بالا كشيده! 
درست است پنير صبحانه اصلی و شير كالای پايه است 
اين همه موضوع  است.  كار  ولي وجدانا خيار كجاي 
انشاء فايده گاو و خر و شعر و قافيه در مورد گندم و آب 
بود ولی كی از خيار نوشتيم!؟ واقعا ارزش غذایی اين 
سبز قبای سيخ قامت چيست و چه فرآورده هایی از آن 
درست می شود؟ هيچ! همين حالا می خواستم مطلبم 
را با تصوير خيار نهادينه كنم  حالا كه تازه گران شده 
هيچ صفحه ای شكلش نبود و مجبور شدم بادمجان به 

جايش بگذارم! 
بابا جان يک هفته خيار نخوريد اگر كمر اين راست قامت 

سبز قبای بی ارزش خم نشد...

مسابقات تیراندازی با کمان دانشجویان در دو رشته 
کامپوند و ریکرود زنان و مردان از دهه دوم اسفندماه 
سال جاری برگزار و نفرات برتر به یونیورسیاد دانشجویان 

جهان ۲۰۲۱ چین اعزام می شوند.
دانشجویان  تابستانی  بازی های  دوره  یکمین  و  سی 

چین  کشور  در  آینده  سال  تابستان  است  قرار  جهان 
برگزار شود و با توجه به اعزام تیم تیراندازی با کمان 
دانشجویان زن و مرد در این دوره از رقابت ها، به منظور 
ظرفیت  از  مطلوب  گیری  بهره  و  برتر  نفرات  گزینش 
های موجود دانشجویان نخبه ورزشی در استان ها و 

بخش های مختلف، برابر هماهنگی های به عمل آمده 
بین فدراسیون ملی ورزش های دانشگاهی و فدراسیون 
پروتکل های  رعایت  با  است  قرار  کمان،  با  تیراندازی 
اسفندماه  دوم  دهه  در  انتخابی  مسابقات  بهداشتی، 

سال جاری برگزار شود.
مسابقات مربوطه در دو رشته کامپوند و ریکرو برای 
زنان و مردان برگزار می شود و رکورد ورودی کامپوند 
و   ۶۳۰ مردان  ریکرو  زنان ۶۷۵،  کامپوند   ،۶۹۱ مردان 

ریکرو زنان ۶۲۰ است.

اندر فواید خیار!

جزئیات برگزاری مسابقات تیراندازی  با کمان دانشجویان؛

 اعزام نفرات برتر به یونیورسیاد چین

تلنگر

تیراندازی با کمان

جهان سینما

شهاب حسینی نامزد مهمترین جوایز سینمای فنلاند شد
فیلم »هر روزی اکنون« اولین ساخته بلند حامی  

رمضان کارگردان ایرانی - فنلاندی/، با بازی 
شهاب حسینی و شبنم قربانی در ۶بخش 
بهترین فیلم، بهترین کارگردانی، بهترین 
فیلمنامه، بهترین فیلمبرداری، بهترین صدا 
و بهترین بازیگر نقش اصلی مرد )شهاب 
حسینی( کاندیدای جوایز »یوسی«، مهمترین 

جوایز سینمایی در کشور فنلاند شد.

نخستین فیلم ایرانی راه یافته به جشنواره برلین ۲۰۲۱
 معرفی شد

اسامی  معرفی  ادامه  در  برلین  جشنواره 
فیلم های حاضر در رویداد امسال، در بخش 
پایانی«  »منطقه  فیلم  از  »رویارویی ها« 
ساخته بردیا یادگاری و احسان میرحسینی 

نام برد.

مارتین اسکورسیزی یک بازیگر به گروه »قاتلان ماه کامل« 
اضافه کرد

»قاتلان ماه کامل« تازه ترین فیلم مارتین 
اسکورسیزی همچنان در مرحله انتخاب 
گلداستون  لیلی  و  دارد  قرار  بازیگران 
جدیدترین بازیگری است که به این فیلم 

ملحق شده است.

برگزاری چهارمین جشنواره فیلم »موج« دو روز 
به تعویق افتاد

دبیر  حصاری-  ابراهیم  گفتۀ  به   
فیلم  بین المللی  جشنواره  چهارمین 
سینمایی  رویداد  این  کیش،  »موج« 

که پیش از این قرار بود ۲۸بهمن لغایت 
یکم اسفندماه در جزیره کیش برگزار شود برای 

فراهم آوردن کیفیت و شرایط بهتر برگزاری به مدت ۲روز 
به تعویق افتاد.

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »نادر باقری«

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

باور کنید راقم این کتابت، خود دل پُرخونی از رئیس جمهور 
محترم جناب روحانی دارد و وی و اطرافیانش را در کثیری 
از مشکلات پیش آمده برای کشور مسئول می داند که اسباب 
عسر و حرجِ وسیعی برای کشور و مردم شده است و هرجا 

هم که توانسته ام از بی مبالاتی ها و بی انضباطی های بسیار 
این دولت گفته و نوشته ام و از آن بدتر دل بستنِ بیش از 
حد این دولت به برجام و وعده های عهدشکنان غربی را 
یک مصیبت برای کشور و حاکمیت ملی آن می دانم، اما 
همه این ها و بیش از این ها، نه به بنده و نه به هیچکس 
دیگر برات و اجازۀ توهین به نفر اول اجرایی کشور که با 
ایران و تحت لوای حاکمیت جمهوری  رأی جمهور ملت 
اسلامی و قوانین مشروع و مصرح آن؛ دو دوره انتخاب شده 
است را نمی دهد و اگر هم قرار باشد به اشتباهات ریاست 
جمهور رسیدگی شود مسیر قانونیِ آن از سوی مجلس و 

دستگاه های نظارتی دیگر است و نه کف خیابان. 
همه این ها را به عنوان مقدمه نوشتم تا برسم به حادثه ای 
که درست در روز یوم الله 22بهمن و در جریان راهپیمایی 
سالروز پیروزی شکوهمند انقلاب اتفاق افتاد و دل بسیاری 
از دوستداران این مرز و بوم و انقلاب برخاسته از آن را به 
درد آورد؛ توجه داشته باشید آنچه در حاشیه این مراسم - 
راهپیمایی 22 بهمن - در شمایل توهین به ریاست محترم 
جمهور اتفاق افتاد درست در زمانی به وقوع پیوست که 
قبل از آن رهبری در سخنانی به صراحت در سالروز میلاد 
حضرت زهرا)س( بر لزوم حفظ ادب اسلامی در سخن گفتن 
و پرهیز از بدزبانی و بدگویی علیه یکدیگر، اشاره کرده بودند 
و این رفتار ناصواب و ناهنجار آن هم از داعیه داران حمایت 
از انقلاب و ولایت و باز آن هم در عید پیروزی انقلاب، 

ورای مسائل دیگر که عنوان خواهم کرد، به نوعی بر زمین 
که  بود  به حجتی  بی احترامی  و  معظم له  کلام  انداختن 
ایشان با این سخنان با همگان تمام کرده بود. اضافه بر 
این، توهین به رئیس جمهور مشروع و قانونی کشور که 
آرای آحاد میلیونی ملت را داشته و هنوز به پشتوانۀ قانون 
این مملکت بر مسند امور است، نه فقط توهین به شخص 
که توهین به یک ساختار است که جمهوری اسلامی نامیده 
می شود؛ چرا که هم جمهوریت آن را هدف گرفته و هم 
اسلامیت آن را و هم مردم سالاری اش را. چرا که اگر قرار 
باشد مسائل کلان ِ خود را ورای قانون و در کف خیابان و با 
اردوکشی خیابانی و با شعار و توهین به بزرگان نظام حل 
کنیم که دیگر سنگ روی سنگ بند نخواهد شد و صندوق 
رأی به عنوان یگانه راه واقعی و قانونمند تجلی جمهوریت 
نظام کم رنگ و بی ارزش خواهد شد و در سایه آن آنارشی 
و هرج و مرج و بی قانونی پروبال خواهد گرفت و شعله 
خواهد کشید که اتفاقاً دودش بیشتر به چشم دلسوزان و 
عاشقان این انقلاب و میهن خواهد رفت. مضاف بر این 
توهین به رئیس جمهور منتخب جمهوری اسلامی آن هم 
در یوم الله پیروزی انقلاب، تصویری کدر و نارسا از نیروهایی 
نظام  دیندار  و  مذهبی  مدعیان  را  خود  که  می دهد  ارائه 
را دغدغه مند اسلامیت  اینکه خود  از  می دانند و همیشه 
نظام بدانند استقبال کرده اند و برهمه این ها اضافه کنید 
و  روزملی  یک  از  فرصت طلبی  و  سوءاستفاده  که  را  این 

میهنی که قرار است تجلی وحدت یک ملت باشد -برای 
عقده گشایی های جناحی- به جد تصویری معوج و ناسره از 
مردم سالاری می دهد که یکی از رهاوردهای بزرگ انقلاب 
برای این ملک و ملت بوده و قطعاً طرف و جناح دیگر 
سیاسی را هم صرافت چنین سوءاستفاده های مشمئزکننده 
و فراقانونی در چنین بزنگاه هایی خواهد انداخت که قطعاً 
جز وحدت شکنی و قربانی شدن مردم سالاری در پس این 
نخواهد  رهاوردی  کشور،  برای  سیاسی  انشقاق های  نوع 
داشت. جانِ کلام اینکه؛ صحنه گردانان چنین نمایش های 
بلاهت آمیز و قانون گریزی با هر نیتی که چنین می کنند باید 
بدانند در آنچه انجام می دهند، نه خیر خودشان است و نه 
خیر ملت و حاکمیت ملی و قطعاً ادامۀ این روند می تواند به 
یک الگوسازی نامشروع سیاسی ختم شود که اسباب سقوط 
بسیاری از معیارهایی خواهد شد که این انقلاب و کشور 

برای به دست آوردنش خون دل ها خورده است.

تصویری کدر از مدعیان مذهبی در یوم الله 22بهمن؛

نمایش های بلاهت آمیز با عقده گشایی های جناحی!

داستان جلد

آقای مجید کرمی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی واقع 
در طبقه دوم به مساحت 82/5 متر مربع قطعه 5 تفکیکی به شماره 
۱۳۰۶۳ فرعی از ۱۶۹ اصلی مفروز از ۸۳۹۶ فرعی از اصلی مذکور ذیل 
ثبت و صفحه ۵ دفتر جلد ۱۵۵ دفتر املاک ناحیه سه کرج به شماره 
چاپی ۲۷۷۱۱۴ که بنام مشار اليه صادر و تسلیم گردیده است به علت 
سهل انگاری مفقود گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود 
سند مالکیت نزد خود را انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است 
چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض 
ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی  اصل سند 

تسلیم خواهد شد.  99/818ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج 
 از طرف حسین رضا نوری شاد

آقای احمد رهبر دهقان ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده 
آپارتمان  دستگاه  یک  ششدانگ  مالکیت  سند  که  است  نموده  اعلام 
مسکونی به مساحت 75/37 متر مربع قطعه ۵ تفکیکی به شماره ۳۶۵۱ 
فرعی از ۱۶۸ اصلی مفروز از پلاک ۱۵۸۲۴ فرعی از اصلی مذکور واقع در 
اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۳۳۸۱۴۶ الف ۹۳ مورد 
ثبت ۲۷۰۹۶ صفحه ۲۰۵ جلد 262/3 مفقود گردیده و مشارالیه تقاضای 
صدور سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک 
اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا 
چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات 
عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا 
در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات 

به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/821ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج 
 از طرف حسین رضا نوری شاد

خانم هما عرب ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده 
است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان به مساحت 145/85 متر 
مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۴۴۸۹۴ فرعی از ۱۷۰ اصلی مفروز از پلاک 
۴۵۶۳ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به 
شماره چاپی ۴۳۲۹۸۵ مورد ثبت ۱۸۲۳۷ صفحه ۸۱ جلد 154/4 بنام مشار اليه 
صادر شده و برابر سند ۴۰۵۸ مورخ 86/6/18 دفترخانه ۹۵ کرج در رهن 
بانک مسکن قرار گرفته مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به 
این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت 
مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/820ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج 
از طرف الهه عزیزی

آقای غلامحسین هاشمی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق 
شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به 
مساحت ۴۰۰ متر مربع قطعه ۱۶ تفکیکی به شماره ۶۵۵ فرعی از ۱۶۱ 
اصلی مفروز از پلاک ۴۸۸ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه 
ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت 
افتادن در جوی آب مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی 
وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد 
یا در  اعتراضی واصل نشود و  بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات 

به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/819ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج
 از طرف مسلم مرزآرا

خانم سپیده گودرزی با ارائه وکالتنامه شماره کیو وی جی دی ایکس 
آ ال ۸۰۱ آی ۹ مورخ 99/10/23 سفارت جمهوری اسلامی ایران استکهلم 
ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند 
مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان به مساحت 93/36 متر مربع قطعه 
۱۰ تفکیکی به شماره ۱۴۵۱۶ فرعی از ۱۴۹ اصلی مفروز از پلاک ۸۴۰۷ فرعی 
از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی 
۳۸۵۷۰۴ مورد ثبت ۳۲۲۵ صفحه ۳۰۹ جلد 66/1 بنام طاهره زارع کهن 
صادر شده مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. 
لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت 
نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این 
آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این 
اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/817ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج 
از طرف الهه عزیزی

آقای امید گلی زاده مجرد برابر وكالتنامه شماره ۸۲۷۶۷ مورخ 1396/2/28 
دفتر ۹۶ تهران طرف خانم مهناز آصف ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه 
تصدیق شده اعلام نموده است سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان 
به مساحت 105/01 متر مربع قطعه ۲ تفکیکی واقع در طبقه اول به شماره 
۴۱۹۰ فرعی از ۱۶۷ اصلی مفروز از پلاک ۴۸۲ فرعی از اصلی مذکور جزء حوزه 
ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۹۳۶۹۶۴ سری ج ۹۷ مورد ثبت شماره 
دفتر الکترونیکی ۱۳۹۸۲۰۳۳۱۰۱۱۰۱۰۸۴۴ به نام مهناز آصف صادر و تسلیم 
گردیده است سرقت گردیده است و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده 
است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت 
نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این 
آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به 
این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت 
مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/816ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج 
از طرف الهه عزیزی

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیت

رضا تواضعی

  نویسنده

توهین به رئیس جمهور مشروع و قانونی کشور 
که آرای آحاد میلیونی ملت را داشته و هنوز به 
پشتوانۀ قانون این مملکت بر مسند امور است، نه 
فقط توهین به شخص که توهین به یک ساختار 
است که جمهوری اسلامی نامیده می شود؛ چرا که 
هم جمهوریت آن را هدف گرفته و هم اسلامیت 

آن را و هم مردم سالاری اش را.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »پرویز ورجاوند« ورزشی

- استاد دانشگاه و باستان شناس فقید - را گرامی می دارد

خبر عزیمت یکی از بهترین داوران و مربیان بین المللی 
ژیمناستیک به خارج از کشور باردیگر این سئوال را 
در اذهان جامعه این ورزش ایجاد کرد تا از مسئولان 
و  متهعد  نیروهای  چنین  باید  چرا  بپرسند  ورزش 
متخصص که عمری را برای پیشرفت و رونق ورزش 
مورد علاقه خود صرف کرده اند به یکباره دست از همه 

علایق خود می کشند؟ 
مسئولان ورزش پاسخ دهند که سازوکار موجود در رشته 
پایه و مادر ژیمناستیک با کدام متر و معیار سنجیده 
می شود که طی آن فرد کاربلد و آزموده ای چون »حسن 
بر عشق و علاقه خود فرو بسته و  میرقائمی« چشم 
راهی دیار غربت می شود؟ او تنها داور و مربی برجسته 

ژیمناستیک نیست که بنا به دلایلی از این رشته ورزشی 
جدا می شود. »سیدطاهر علوی« دیگر داور بین المللی و 
صاحب نام ژیمناستیک نیز طی دوره فدراسیون کنونی 
چنان مورد کم لطفی قرار گرفته که حتی یکبار جهت 
قضاوت داخلی، خارجی و یا تدریس از وی دعوت به 
عمل نیامده است. کدام یک از دست اندرکاران ورزش 
کشور از علوی و میرقائمی که هر دو از تحصیلات عالیه 
مربیگری  حتی  و  داوری  دنیای  در  و  برخوردار  ورزش 
ژیمناستیک شناخته شده هستند درباره مشکلات شان 
طی چند سال اخیر سئوال کرد؟ آن ها بارها تلاش کردند 
مشکلات خود را به گوش دست اندرکاران ورزش برسانند 
اما با وجود وعده های داده شده راه به جایی نبردند! چرا 
کسی از محمد آذرپی سرمربی سال های طولانی  تیم 
ملی و برادر دو شهید بزرگوار نپرسید چرا در تشکیلات 
کنونی فدراسیون جایی ندارد، مگر با تجربه تر از او و 
ژیمناستیک زحمت  ورزش  برای  کسانی که یک عمر 
کشیده اما اکنون حتی  یکبار از ایشان یاد نمی شود 
داریم؟ آیا یک نفر از مسئولاان ورزش، دلایل غیبت  و 
کناره گیری تنها مدال آور المپیک جوانان را از او پرسیده، 
به فرض که رضا بهلول زاده به خواست خود حاضر به 
همکاری با فدراسیون نباشد اما آیا دست اندرکاران ورزش 
نباید به هر طریق ممکن از وی بخواهند تا پای کار بیاید 
و در جهت کسب افتخار دوباره برای کشور تلاش کند؟ 

گیریم که تمام کارشناسان، متخصصین، روسای پیشین 
کمیته ها و خلاصه هر منتقد و با تجربه که با سیاست 
های دست اندرکاران کنونی فدراسیون همراهی ندارند 
مقصر و مستلزم بایکوت باشند اما آیا نباید یک نفر از 
دست اندرکاران ورزش از خود بپرسد که دلایل این همه 
مخالفت چیست و چرا جمعی از چهره های شاخص و 

مطرح ژیمناستیک باید سال ها بیرون گود باشند فقط به 
این دلیل که با سیاست های یک جانبه دست اندرکاران 
فعلی فدراسیون موافقت ندارند؟ این همه کم بود، حالا 
دست اندرکاران فدراسیون برای خاموش کردن هر صدای 
از پیشکسوت، کارشناس و اهالی رسانه  مخالفی اعم 
با استفاده از امکانات فدراسیون علیه آنان در محاکم 
قضایی، پرونده تشکیل می دهند تا به هر نحو ممکن 

ایشان را وادار به سکوت کنند.
انتخابات  چرا  پرسد  نمی  ورزش  مسئولان  از  نفر  یک 
حاشیه  و  چالش  با  ژیمناستیک  استانی  های  هیات 
با  همراه است؟ چرا در هیچ دوره و هیچ فدراسیونی 

چنین مشکلاتی روبرو نبود ه ایم؟
و بالاخره اینکه روی سخن با فرد یا افراد معدودی است 
که به جای توجه به مشکلات و گلایه های اهالی یک 
رشته و احتمال اینکه شاید حق با آنان باشد، خواسته یا 
نا خواسته، در مسیری حرکت کنند که شائبه پشتیبانی 
از دیدگاهی خاص را ایجاد کند در حالیکه خود نیز می 
دانند تفکری که نمی تواند با چهره های شاخص یک 
رشته ورزشی کار کند باید اصلاح شود نه آنکه بخواهند 

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

در ژیمناستیک چه می گذرد؟

یادداشت

لغو برگزاری مسابقات بسکتبال انتخابی کاپ آسیا در قطر 
درحالی که قراربود از روز29بهمن، پنجره سوم و پایانی مسابقات بسکتبال انتخابی 

کاپ آسیا2021 به میزبانی دوحه قطر آغازشود، فدراسیون جهانی بسکتبال)فیبا( با 
ارسال نامه ای به اطلاع تمامی فدراسیون هایی که تیم های شان در این مرحله 

قرار بود به رقابت بپردازند، رسانده: وزارت بهداشت قطر دستورداده تمامی 
رویدادهای ورزشی به خاطر افزایش شیوع ویروس کرونا دراین کشور لغوشود.

متشرعی: روی نقاط ضعف  تیم کار کرده بودیم
 شایسته متشرعی درباره بازی برابر نامی نو اصفهان دربازی دوم مرحله پلی آف 

لیگ برتر بسکتبال بانوان گفت: نامی نو تیم خوبی است،ولی ما نقاط 
ضعفی که باعث شکست درهفته گذشته شده بود را بررسی و روی نقاط 

ضعف و قوت مان کار کردیم. بازیکن خارجی مان با تیم بیشترهماهنگ 
شده بود و شاگردانم باتمام وجود خواستند این بازی را ببرند.

اعلام زمان برگزاری مسابقات کشتی آزاد و فرنگی جام تختی در چابهار
چهل و یکمین دوره رقابت های بین المللی کشتی آزاد و فرنگی جام 

تختی به میزبانی استان سیستان و بلوچستان برگزار می شود. این 
رقابت ها با همکاری هیئت کشتی استان سیستان و بلوچستان 

روزهای 27 لغایت 31 اردیبهشت ماه سال 1400 در شهر چابهار 
برگزار خواهد شد.

میکائیلی: کرونا اجازه دهد فروردین ماه انتخابی داریم
سرمربی تیم کشتی فرنگی جوانان گفت: اگر کرونا و ستاد مقابله با کرونا 

در ورزش اجازه دهند می خواهیم در فروردین ماه مسابقات انتخابی 
تیم ملی را برگزار کنیم. روح الله میکائیلی درباره اضافه شدنش به 

کادرفنی تیم ملی بزرگسالان اظهارکرد: این اردوی چهارم است که 
در کنار فرنگی کاران هستم.

سلیمی: هدف مان قهرمانی در لیگ برتر وزنه برداری است 
سرمربی تیم گهر زمین سیرجان گفت: باشگاه گوهر زمین امکانات بسیارخوبی 

را در اختیار وزنه برداران تیم قرار داده و اردو درسطح بسیار بالایی درحال 
برگزاری است،البته برخی از وزنه برداران تیم ما در اردوی تیم ملی 

حضوردارند و برای مسابقات فینال به ما می پیوندند. وی افزود: 
هدف مان قهرمانی است و برای رسیدن به آن هم قسم شده ایم.

به دوپینگ اعتراف کنید، یک سال تخفیف بگیرید!
از این پس ورزشکارانی که بعد از مثبت شدن نمونه A به تخلفی که انجام داده اند 

اعتراف کنند، با یک سال کاهش محرومیت مواجه خواهند شد.طبق 
مصوبه جدید آژانس جهانی مبارزه با دوپینگکه درسال2021 در اختیار 

نادوی کشورها قرارگرفته، ورزشکارانی که به استفاده خود از موادنیروزا 
اعتراف کنند، می توانند از یک سال تخفیف در مجازات مواجه شوند.

انصراف تیم کن از جام نقش جهان تکواندو 
قهرمان فصل گذشته مسابقات لیگ دست یک تکواندو)جام نقش جهان( 

از حضور در فصل جدید این مسابقات انصراف داد. تیم تکواندو کن 
قهرمان فصل گذشته مسابقات لیگ دسته یک تکواندو »جام نقش 

جهان« رسماً از حضور در بیست و ششمین دوره این مسابقات 
انصراف داد.

برگزاری نخستین دوره داوری زنان در کشتی توسط عربستان
فدراسیون کشتی عربستان نخستین دورۀ آموزش ابتدایی به ۱۶داور زن که 

قصد دارند وارد حوزه داوری در کشتی شوند را در ریاض برگزار کرد.شریف 
هلاوا داور اتحادیه جهانی کشتی از کشورمصر به همراه محسن 

یمانی از عربستان این دوره آموزشی را برگزار کردند.در این دورۀ ۵روزه 
فیلم های آموزشی قوانین کشتی و داوری به نمایش درآمد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

جهان فوتبال

توخل: از بازیکنانم انتظار بیشتری داشتم
سرمربی تیم فوتبال چلسی معتقد است که 
شاگردانش می توانستند عملکرد بهتری از 
خود مقابل بارنزلی در مرحله یک هشتم 
نمایش  به  انگلیس  حذفی  جام  نهایی 

بگذارند.

بایرن مونیخ تیم برتر و شایسته قهرمانی بود
ریکاردو فِرتِی سرمربی تیم تیگرس مکزیک 
می گوید بایرن مونیخ با شایستگی فاتح 

جام جهانی باشگاه ها شد.

طارمی رکورد ۵۹ ساله ای را تکرار کرد 
مهدی طارمی که چهارشنبه شب در تساوی 
یک - یک پورتو در خانه براگا در دور رفت 
از مرحله نیمه نهایی جام حذفی پرتغالی، 
سرجیو  هدایت  تحت  تیم  گل  تنها 
کونسیسائو را به ثمر رساند، رکوردی را پس 
از 59ساله از حیث به ثمر رساندن گل در پنج 

بازی متوالی تکرار کرد.

برتری آنژه مقابل رن
در تقابل تیم های لیگ یکی جام حذفی 
فرانسه، آنژه از سد رن گذشت و به جمع 
۳۲ تیم پایانی جام حذفی این کشور رسید.

تساوی ارزشمند لوانته در خانه بیلبائو 
اتلتیک بیلبائو پنج شنبه شب در بازی رفت 
مرحله نیمه نهایی جام حذفی اسپانیا )کوپا 
دل ری(، میزبان لوانته بود که در این بازی 

به تساوی یک - یک رضایت داد.
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حرف آخر

جدا از تمام سوء مدیریت های موجود فوتبال کشور در 
بخش  در  استقلال  باشگاه  معضلات  اخیر،  چندسال 
مدیریتی، به بالاترین سطح خود رسیده است. جایی که 
باشگاه استقلال با آن یال و کوپال، تبدیل به محل برو 
افراد غیرمتخصص و وابسته به وزارت  بیای یک عده 

ورزش و جوانان شده است.
حضور چهار و اندی ساله مسعود سلطانی فر در وزارت 
ورزش و عملکرد بسیار ضعیف او در قبال فوتبال و شرایط 
اسفناک باشگاه استقلال، مهر تائیدی بر کارنامه سیاه 
»سلطان مسعود« در فوتبال ایران بود و فوتبالی که در 
کم ترین زمان ممکن و با بیشترین سرعت در سقوط آزاد 

مدیریتی قرار گرفت.
در وهله اول، تنها یک پرسش درخصوص شرایط کلی 
فوتبالمان مطرح می کنیم و در ادامه به همان مسئله 

باشگاه استقلال ورود خواهیم کرد:
داستان قرارداد پرابهام ویلموتس چه شد؟

و  ننگین  قراردادی  که  است  معنا  بدین  پرسش  این 
ترکمنچای مدیران، که درحال حاضر به شکل عجیبی در 
بایکوت خبری قرار گرفته و در شرایطی که به طور کامل 
مشخص شد، با نظر و دستور شخص وزیر ورزش پای 
»ویلموتس گیت« به فوتبال ایران باز شده بود، برخورد 
قانونی با خاطیان این فاجعه تاریخی و مسببان زیان به 

بیت المال، در کدام مرحله قانونی قرار دارد؟
۲۳ مدیر با نظر مستقیم وزارت ورزش و جوانان در بیش 
از ۱۵۰۰ روز مدیریت مسعود سلطانی فر بر ورزش کشور، 
وارد باشگاه استقلال شده است، آن هم تنها برای کسب 

یک جام حذفی!
به عقیده نگارنده، همین یک پاراگراف می تواند به همان 
ویلموتس،  مارک  پرونده  درخصوص  پرسشمان  اندازه 
عملکرد وزارت ورزش و جوانان را در قبال باشگاه استقلال 

مشخص کند.
ورزش،  وزارت  منصوب  رنگارنگ  مدیر  این ۲۳  از  حالا 
کدامیک عملکرد مطلوبی از خود به جای گذاشتند؟ جز 
تل انبار کردن بدهی ها و پرونده روی پرونده گذاشتن در 
دادگاه های بین المللی و عزل  و نصب های روی امتیاز و 
منفعت شخصی و فراری دادن ستاره های تیم و ازهم 
پاشیدن باشگاه، چه اقداماتی را برای بهبود شرایط باشگاه 
انجام دادند؟ جز پر کردن جیب مبارک و طی کردن ره 
صدساله در یک شب آن هم با بهره گیری از نام استقلال، 
چه دستاوردی برای استقلال داشتند؟ استقلال با این 
حجم از درامدزایی و سرمایه، در تمام چهار سال و اندی 

سال در بحران های شدید اقتصادی قرار داشته است، بدون 
شک در این برهه چهار ساله تاریک ورزش ایران، یک جام 
حذفی را استقلالی ها بدون مدیر هم بدست می آوردند 
و نیازی به زحمت دادن جناب سلطانی فر برای امضای 
احکام بیست و سه مدیر برای پست های  مدیریتی باشگاه 

استقلال هم نبود.
البته برای استقلالی که در این چهار سال فضاحت بار، 
از داشتن اولیه ترین امکانات، از قبیل یک زمین تمرین 
ثابت با چمن طبیعی و البسه مناسب یا وعده های غذایی 
مطلوب محروم بوده و در تبعیض محض قرار داشته 
است، کسب همان یک جام حذفی هم می تواند گوهری 

درخشان در کارنامه این وزارت ورزش باشد.
پر واضح است که استقلال از سومدیریت رنج می برد و 
این جمله برای استقلالی ها تکرار مکررات است، اما اینکه 
این مدیران ناکارآمد با چه شرایطی در باشگاهی در جایگاه 
استقلال پست گرفته اند، یک موضوع است و مسئله 
مهم تر بررسی چگونگی انتصابات وزارت ورزش و جوانان و 
نوع ارتباط مدیران منصوب شده با وزارت ورزش، در باشگاه 
استقلال است، موضوعی که رسیدگی به آن می تواند پاسخ 
خوبی برای تمام ابهامات وزارت ورزش در باشگاه استقلال 
باشد، گرچه به بررسی چنین مسائلی حداقل تا چندین ماه 
اخیر و پایان کار وزارت ورزش و جوانان فعلی خوشبین 

نیستیم.
در شرایطی که شخص مسعود سلطانی فر با افتخار از 
عملکردش در وزارت ورزش صحبت می کند و کارکردش را 
بهترینِ چندین دهه اخیر ورزش ایران می داند، باید کمی 
بیشتر در برخی از مسائل تامل کند و بعدتر از افتخاراتش 
در قامت وزیر ورزش و جوانان سخن بگوید، همین رواج 
پدیده دلالیسم و باز شدن پای دلالان در فوتبال و چندین 
برابر شدن قراردادها در یک شب آن هم به لطف وضع 
قانون مضحک و خلق الساعه منع ورود خارجی ها توسط 
وزارت ورزش و چپاول بیت المال توسط همین دلالان 
ایجنت نما و این بحران که تا تیم جمع کردن توسط 
یک شخص و قصه ایجنت مشترک چندین بازیکن در 
سرخابی های پایتخت رسیده است، همه و همه به نالایقی 
و بی کارگی مدیران منصوب وزارت ورزش و جوانان در 
مجموعه مدیریتی استقلال و پرسپولیس برمی گردد، این 
مسائل قطعا بهتر می تواند از دلایل آن افتخارآفرینی های 

مذکور وزیر ورزش نیز باشد.
از معضلات موجود در وزارت  این حجم  باوجود  البته 
ورزش و در شرایطی که هنوز بحثی درخصوص عملکرد 
این وزارتخانه در رشته های جودو، وشو و یا شطرنج هم 
نداریم، بدون شک مصلحتِ پایان کار دولت دوازدهم، در 
اوج خوش اقبالی توانست راه نجات مسعود سلطانی فر 
در پست وزیر ورزش و جوانان از استیضاح و برکناری اش 
بابت عملکرد اسفناک او در رشته فوتبال شود، وگرنه با 
همین شرایط موجود، خیلی زودتراز این حرف ها، حکم 
عزل وزیر ورزش و جوانان دولت دورازدهم در بهارستان 

امضا می شد.

خوش اقبالی »سلطان مسعود« در بهارستان؛

مصلحتِ پایان کار دولت دوازدهم!

دیالوگ

فوتبال؛ معادله یک مجهولی...

نام علی کریمی هم هراس به دل های
 برخی انداخته است!

با نزدیک شدن به انتخابات فدراسیون فوتبال گمانه زنی ها برای 
مهندسی این انتخابات در حالی از سوی وزارت ورزش آغاز شده 
که فیفا حتی اجازه ورود وزیر ورزش در مجمع را منوط به تایید 

اعضای مجمع کرده است.
وزارت و در راس آن ها سلطانی فر و معاونش مهدی علی نژاد 
خیلی تلاش کردند که حق رای داشته باشند اما فیفا اجازه نداد. 
هنوز هم مهدی علی نژاد غیر مستقیم می خواهد دخالت وزارت را 
به رخ بکشد و در حالی که کسی از او در باره فوتبال سوال نمی 
کند چون هیچ سمت و ارتباطی به او پیدا نمی کند در هر برنامه 
که حضور می یابد از غیرقانونی بودن بازنشسته ها می گوید و 

اگر چنین است چطور آجرلو و کیومرث هاشمی تایید شده اند!؟
اما وزارت نشینان دو گزینه را رو کرده اند تا هرکدام از این دو نفر 
که رای آوردند وابسته به دستگاه ورزش باشند: کیومرث هاشمی 

و عزیزی خادم.
کیومرث هاشمی در دوره انتقالی سرپرستی فدراسیون فوتبال را 
داشت و زمان تنظیم اساسنامه تا حدودی با عرف بین الملل و 
قواعد مدیریت فوتبال در کنار مهندس صفایی فراهانی آشنا شده 
است. با وجودی که وی به طیف اصولگرایان منتسب است اما در 
بین ورزشی ها و رسانه ها وجهه مثبت و خوبی دارد چون مدیری 

سلامت است اما بسیاری او را برای فوتبال مناسب نمی دانند.
عزیزی خادم از زمان سعیدلو در سال 88 و 89 برای فدراسیون 
فوتبال مطرح بود و یک مدیر مسلط در عرصه مدیریت است 
و  فوتبال می شود  آینده  در  ریاست وی  روی  زیادی  تاکید  و 
کارشناسان براین باورند که وی گزینه اصلی وزارت ورزش و جوانان 
است. آجرلو اگر چه تا حدودی بیش از این دو نفر در فوتبال بوده 
ولی دلچسب نیست و بعید است مجمع به وی روی خوش نشان 

دهد و شانسی برای سردار آجرلو قائل نیستند.
ولی می ماند یک معادله بزرگ فراروی وجدان مجمع به نام علی 
کریمی که فوتبالی ترین کاندیدای فدراسیون فوتبال طی 4 دهه 
اخیر است و چنانچه اعضای مجمع غیردولتی یعنی غیر از 30 
رئیس هیات که مستقیما از وزارت ورزش و ادارات کل دستور 
می گیرند با هم به یک اتفاق نظر برسند و مرعوب نشوند علی 
کریمی یک تهدید بالقوه برای وزارت ورزش خواهد بود و این 
از جهاتی هم حجت را بر همه اعضای مجمع تمام کرده تا فردا 
نگویند یک کاندیدای فوتبالی نبود وگرنه ما به او رای می دادیم. 
کریمی اگرچه ناپخته و کمی عصبی است اما اگر انتخاب شود 
را دور خود جمع خواهد کرد که هرکدام دارای سوابق  افرادی 
بالای مدیریتی و تجارب بین المللی به اندازه کل مجمع دارند. 
مهدوی کیا و وحید هاشمیان و... کم از رئیس هیات فلان استان 
نیستند، منوط بر آنکه این 58 نفر یک اتحادی بین خود داشته 
باشند. اعضای مجمع فوتبال 89 نفرند که 30 نفرشان هیات ها 
هستند و حسابشان جداست. این ها اغلب به منافع خود می 
اندیشند و خیلی تفاوتی نمی کند چه کسی رای بیاورد. دوره 
گذشته امتیاز لیگ دسته اولی جام آزادگان به هر 30 هیات داده 
شده و همان موقع تا 10 میلیارد هر امتیاز خرید و فروش می 
شد و یقینا امتیازات بیشتری در این دوره می خواهند به اضافه 
شیرینی شب عید و مسافرت ها و سهمیه بازیکنان ملی  پوش 

در همه رده ها و...
اگر بنا را براین قرار دهیم برای 30 رای هیات ها قلی و نقی 
و هاشمی و غضنفر و کریمی فرقی نمی کند می ماند 59 رای 

باقیمانده. بنا را براین قرار دهیم که 15 نفر هم باشگاه ها و کاپیتان 
تیم ملی و سایر موارد و 44 رای دیگر هست که شاید این 44 رای  
انتخابات را به دور دوم بکشاند مشروط بر آنکه کریمی تنها به 
نامش تکیه نکند و او هم رایزنی کرده باشد و در این صورت شاید 
اتفاقاتی خلاف تصور رخ بدهد و ریاست فدراسبون دست فوتبالی 
ها بیفتد و اگر چنین شود چه پرونده ها که بالا نخواهد آمد و پای 

چه آقازاده هایی به فساد در فوتبال باز نخواهد شد.
نگرانی وزارت نشینان از مخالفت با علی کریمی همین است چون 
کریمی اگر رای بیاورد از دم در فدراسیون شخم می زند تا پرونده 
ویلموتس و انتخاب مربی فعلی تیم ملی و پول های سرگردان و 

تبلیغات دور زمین و حیف و میل پول های فیفا و...

مدرس فیفا: انتخابات فوتبال دموکراتیک نخواهد بود

در این باره، مسعود اقبالی از بزرگان فوتبال و مدرس رسمی فیفا 
می گوید: در هر انتخاباتی دو مساله پیش می آید؛ گاهی انتخابات 
دموکراتیک و گاهی هم بوروکراتیک است. در مورد انتخابات 
فدراسیون فوتبال باید این واقعیت تلخ را بپذیریم که دموکراسی 

در کار نیست.
اقبالی در واکنش به این سوال که آیا شما فکر می کنید دولت در 
انتخابات فدراسیون فوتبال دخالت خواهد کرد گفت: شک نکنید 
که خواست دولت و وزارت ورزش دخالت در انتخابات فدراسیون 

فوتبال است.
این کارشناس فوتبال ادامه داد: همین حالا هم که ادعا می کنند 
دخالتی در کار نیست صرفاً به دلیل حساسیت های فیفا است که 
در خصوص دخالت سیاسیون در امور فوتبال هشدارهای جدی 
داده است . مطمئن باشید در حال حاضر هم گزینش های خود 
را انجام داده اند و سعی دارند انتخابات را به نفع خودشان مصادره 

کنند.
وی خاطر نشان: کرد در مورد انتخابات فدراسیون فوتبال من به 
عنوان یک فرد فوتبالی اصلاً خوشبین نیستم که دولت یا وزارت 
ورزش اجازه بدهد یک فرد فوتبالی در رأس امور فوتبال ایران قرار 

بگیرد.
مدرس کنفدراسیون فوتبال آسیا در ادامه تاکید کرد: آن ها با لابی 
و مافیا می خواهند کار خودشان را پیش ببرند و گزینه دلخواه خود 

را که فوتبالی هم نیست رئیس فدراسیون کنند.
اقبالی یادآور شد: چیزی به اسم انتخابات وجود ندارد. در این 
فوتبال هر چه دیدیم انتصاب و دست های پشت پرده بوده است. 
وزارت ورزش می گوید من کاری به انتخابات ندارم اما این امکان 
ندارد و من اعتقاد دارم همین وزارت ورزش حتی اگر حرفی به 
زبان نیاورد بالاخره با چشم و ابرو هم که شده، گزینه دلخواهش 
را به اعضای تحت تأثیر خود تحمیل می کند و این اتفاق بسیاری 

ناخوشایندی برای آینده فوتبال این مملکت است.
مسعود اقبالی در پایان تاکید کرد: سال هاست که دولت با استفاده 
از وزارت ورزش در انتخابات فدراسیون فوتبال دخالت می کند و 
شما امروز نتیجه این نوع نگرش را می بینید. آیا این دخالت ها 
بار  این  امیدوارم  داشته است؟  به همراه  نتیجه ای جز خرابی 

سرنوشت فوتبال به شکل دیگری رقم بخورد.

عزیزی خادم؛ گزینه وزارت ورزش

گفته می شود شهاب عزیزی خادم گزینه مورد نظر وزارت ورزش 
در انتخابات فدراسیون فوتبال به حساب می آید و در این زمینه 
لابی های لازم برای رای آوری او در مجمع فدراسیون صورت گرفته 
است. کسی که گفته می شود از مدیران پتروشیمی کشور بوده و 
در دوره وزارت پرویز کاظمی در وزارت کار و امور اجتماعی بعنوان 
معاون پارلمانی این وزارتخانه مشغول به کار بوده است . جالب 
آنکه یک تیم رسانه ای نیز از مدت ها پیش برای موفقیت او در 
انتخابات فدراسیون فوتبال فعال شده تا لحظه به لحظه اظهارات او 

را منعکس کرده و او را در بورس تیلیغاتی خود قرار دهند.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار


